

Protokoll styrelsemöte 2023-02-07

Styrelsemöte Grytans gårdsägarförening den 7/2 2023 kl. 19.00 hos Ove.

Närvarande

Lars-Erik Söderström
Ove Olofsson
Anton Sandström
Ulf Jonsson
Monica Körner
~~Albin Klang~~

§ 1 Mötets öppnande

Lars-Erik hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Mötessekreterare

Sekreteraren är närvarande och för protokoll under mötet.

§ 3 Justerare: Ordförande jämte vice ordförande

Protokollet justeras av ordförande och vice ordförande.

§ 4 Föregående mötesprotokoll; styrelsemöte 20221115

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

§ 5 Godkännande av agenda

Styrelsen beslutade att godkänna agendan med tillägg av en övrig fråga.

§ 6 Ekonomi

- Medlemsintäkter / Medlemsmatrikel

-

- Kassa

Kassan uppgår i dagsläget till 42 385 SEK efter betalning av banktjänster, styrelsesersättningar och hemsidkostnad.

- Kommande fakturor/utlägg

Underhållsfaktura från Z-signaler (ca 18 750 SEK).

Utlägg Anton, Ove & L-E - 2543 SEK (slutnotan för höstfesten landar på 144 kr i minusresultat när detta är betalt)

Bidrag till grillplats nere vid sjön vid behov, ca 1000 SEK.

§ 7 Väglyset

- Fel och brister (LG2, KJ37, PG2, PG11, SV9, SV12, SV16)

Ove har skickat underlag till Z-signaler vilka lampor som ej lyser, se sammanställning ovan förutom KJ37 som lyser men som har en bucklig stolpe.

- Underhållsavtalet
Löper på som vanligt. Vi kollar upp om det går att byta samtliga till LED-lampor (i befintlig armatur) i samband med när alla lampor ska bytas enligt avtalet.
- Bidrag för konvertering till LED
L-E bevakar ansökan (Ärende nr: KC2022110188).

§ 8 Aktivitetsgruppen

- Grilldag nere vid sjön 25/3
Behövs grillplats, Anton har fixat en betongring som ställs på plats innan sportlovet. Det ska svetsas grillgaller och ställning vilket Anton tar på sig.
Inbjudan tas fram och L-E lappar i postlådor under vecka 10.
Ove har stockar att skänka som vi kan ta hjälp av Robert att såga till grova plank att bygga bänkar av, en snickardag bokas in för att fixa detta när sågandet är klart.

§ 9 Övriga frågor

- Raggning styrelsemedlemmar?
Vi behöver nya personer till aktivitetsgruppen samt valberedningen. Det finns något namn som kan hjälpa till med att ordna med fester i dagsläget, L-E tar kontakt.
Vi hjälps åt att försöka få tag i personer till valberedningen.
- Plusgiro (och ev Swish-nr) för inbetalningar ser Anton till att fixa i god tid innan 230531.

§ 10 Nästa möte

Nästa möte hålls den 2/5 kl. 19.00 hos Anton.

§ 11 Mötets avslutande

Ordföranden tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet Ulf Jonsson

Justerare Lars-Erik Söderström

Justerare Ove Olofsson